
Dagsorden bestyrelsesmøde 

d.  25.09.14 

Afbud: Morten, Joan 

kl. 19.30  Referat 

1. Siden sidst: 
 

 

- supportsituation 

Der er fundet en ny supporter: Sanne. Hun er ved at blive sæt ind i 

opgaverne ved hjælp af Monica og Carsten. 

Troels hjælper stadig til, og så er der lagt op til at arbejde en mere 

ind. 

Idé: at mødes en mandag i kælderen, for at udføre supporten 

sammen.  

Server pc er ikke kommet, for at gå i gang med det nye system. 

 

- mødet med de frivillige på mandag 

Annette og Carsten tager mødet. Emner:  

almindelig oplysning om foreningen, struktur og opgaver, 

forklaring på situation omkring support mm.  

Forklaring på klatrelovgivning.  

 

2. Økonomi 
 

Opfølgning af det gamle system er kommet godt i gang og der 

arbejdes nu på at samle 2012 op. 

Regningerne for sidste kvartal blev sendt ud. 

Budgetopfølgningen gennemgås. Ser ok ud.  

3. teknik 
 

Der er købt udstyr til afprøvning, der skal komme mere bånd til 

Lime.  

Bestyrelsen beslutter, at foreningen ikke vil hoste hjemmesider 

længere.  

Der skal købes egen spam filter.  

 

Vedr. radioer: flytter en bruger, til en nabo forening, så skal radioen 

afleveres hos os. 

 

Mailopsætning: PR gruppen bedes om at lave en video til 

opsætningen. 

 

 

4. nye mødedatoer 
 

Torsdag den 23. oktober kl. 19.30 

 

5. evt.  Køleskabet og kaffemaskine er i stykker – der anskaffes nyt. 

 


